
 
 

UCHWAŁA  Nr XVII/176/2016 
Rady Miejskiej w Policach 

z dnia 29 marca 2016 r. 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Policach za rok 2015 
 
 
 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym /Dz. U. z 2015 r. poz. 1515 i 1890/ w związku z § 37 ust.2 pkt 2 i 3 uchwały 
Nr XXV/180/2012 z dnia 27 listopada 2012 r. w sprawie  statutu gminy Police                      
/Dz. Urz. Województwa Zachodniopomorskiego z 2013 r.poz.298 i 299/ Rada Miejska  
w Policach uchwala, co następuje: 

 
 § 1. Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Porządku Publicznego  Rady Miejskiej w Policach za rok 2015                            
w brzmieniu stanowiącym załącznik do uchwały. 
 
 § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
                                                                                                Przewodniczący Rady 
 
                                                                                                         Witold Król 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Uzasadnienie 

 
Projekt uchwały przedkłada Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Policach. 
Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminy, komisje rady miejskiej  
zobowiązane są przedkładać radzie sprawozdania ze swojej działalności. 
 Na podstawie § 37 ust. 2 pkt 2 i 3 statutu gminy Police  komisje podlegają 
radzie i przestawiają jej sprawozdania ze swojej działalności, które rada miejska 
przyjmuje w formie uchwały. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sprawozdanie 

z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Policach za rok 2015 

 

Komisja w minionym roku pracowała w składzie: 
1. Zofia Hlek – przewodnicząca 
2. Piotr Diakun – zastępca przewodniczącego 
3. Krystyna Seweryńczyk – sekretarz 
4. Mirosława Butrym – członek 
5. Michał Rajewski  – członek 
6. Adam Sobczyk – członek 
 
W okresie sprawozdawczym odbyło się 13 posiedzeń protokołowanych przez 
sekretarza – Panią Krystynę Seweryńczyk. 
 
W kwietniu 2015 roku nastąpiły zmiany w składzie osobowym Komisji. Pana 
Michała Rajewskiego  zastąpił Pan Andrzej Partyka. W sierpniu 2015 roku 
Panią Mirosławę Butrym zastąpił Pan Sławomir Kajkowski. 
 
W posiedzeniach brali udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście: 
- Janusz Zagórski – Skarbnik Gminy 
- Zofia Bobrowicz – Naczelnik Wydz. Gospodarki Gruntami 
- Dorota Sterna – prac. Wydz. Ochrony Środowiska 
- Maciej Usewicz – zastępca Naczelnika Wydz. Organizacyjno-Prawnego 
- Anna Chamratowicz – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
- Agnieszka Komor – Naczelnik Wydz. Organizacyjno-Prawnego 
- Krzysztof Kuśnierz – Naczelnik Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego 
- Dariusz Mejer – Naczelnik Wydz. Prewencji 
- Anna Zielińska – Naczelnik Wydz. Gospodarki Odpadami 
- Aneta Soprych-Kuśnierz – Naczelnik Wydz. Rozwoju i Funduszy Pomocnych 
- Aneta Makar – zastępca Naczelnika Wydz. Urbanistyki i Architektury 
- Mirella Osuch – zastępca Wydz. Finansowo-Budżetowego 
- Danuta Pospieszyńska – zastępca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 
- Gabriela Doba – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 
- Ryszard Szremski – Komendant Straży Miejskiej 
- Jerzy Moroz – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
  
W trakcie posiedzeń Komisja zajmowała się realizacją działalności statutowej, 
rozpatrywaniem pism wpływających do Komisji, analizowaniem i omawianiem 
projektów uchwał oraz wypracowaniem wspólnego stanowiska wobec nich. 
 



Wszystkie projekty uchwał były wnikliwie analizowane, a stanowisko wobec 
nich wypracowane w trakcie dyskusji. 
 
Poza omawianiem projektów uchwał Komisja zajmowała się sprawami 
dotyczącymi: 
- odpadów śmieci przy ul. Piotra i Pawła 24, 
- rehabilitacji chorych, 
- przydzielonych dotacji podmiotom, lub jednostkom organizacyjnym, 
- monitoringu i warunków pracy Straży Miejskiej, 
- nielegalnej wycinki drzew w u zbiegu ulic Piotra i Pawła oraz Brzozowej, 
- opóźnień w doręczaniu przesyłek przez INPOST, 
- bardzo długich terminach w MEDICE w wykonywaniu zabiegów 
rehabilitacyjnych, 
- miejsc pod zabudowę po zniszczeniu strefy przemysłowej i przemysłowo-
portowej, 
- schroniskiem dla bezdomnych, 
- środków przeznaczonych na Straż Miejską, 
- sposobu wykorzystania Szczecińskiej Karty Rodzinnej, 
- kosztu jaki poniesie Gmina po zawarciu porozumienia w sprawie przystąpienia 
do programu „Szczecin przyjazny rodzinie”, 
- interpelacji Pana Grzegorza Ufniarza dotyczącej zwiększenia pieniędzy na 
patrole Policji w sezonie letnim, 
- pływalni dla osób niepełnosprawnych, 
- wygospodarowanie środków finansowych potrzebnych do obsługi monitoringu 
w Komendzie Policji, 
- opłat za gospodarowanie odpadami, 
- skutkach, jakie niesie zadłużenie Klubu Chemik, 
- pisma Wspólnoty Mieszkaniowej nr 70 ulica Grzybowa 29-37 dotyczące 
uciążliwego mieszkańca, 
- zasiłków stałych, celowych, specjalnych osobom korzystającym z zasiłków 
Funduszu Alimentacyjnego, 
- skutkach i przyczynach problemów uzależnień, 
- potrzebie tworzenia Świetlic Środowiskowych i Klubów Młodzieżowych. 
 
Podczas każdego posiedzenia Komisja zajmowała się również pismami, które do 
niej wpływały. 
Każdy problem omawiano szczegółowo. Członkowie starali się zawsze 
wypracować wspólne stanowisko. 
 
 
 


